
 

 

 

 

 
Notulen Buurtvereniging – Algemene Ledenvergadering 

 
Datum : 7 maart 2024 

Tijd : 20:00 uur 

Locatie : Ons Huis 

 

 
 

Uitgenodigd:  Leden buurtvereniging 

 

 
 

 

 

1. Opening 

 

2. Mededelingen van het bestuur 

 

2.1. Facturen betalen, “Vermeld je lidnummer op de overboeking,” 

 

3. Notulen ALV 2023 

3.1. Opmerking: Notulen Boscompensatie natuur vind plaats bij Zeeweg 217. Fietspas moet 

fietspad zijn.  

3.2. Notulen vastgesteld 

 

4. Jaarverslag 2023 

4.1. Elke maand vergadert het bestuur, en  

4.2. Met het buurtteam van de gemeente was slechts 3x een overleg,  

4.3. Bestuur heeft alle politieke partijen langs bezocht om ontwikkelingen te bespreken. 

Progressief Ermelo wilde nog een keer doorpraten. 

4.4. Onderwerpen waar het bestuur mee bezig is geweest, 

4.4.1. Asielopvang,  

4.4.2. windmolens,  

4.4.3. grootschalige woningbouw.  

4.4.4. Nieuwe burgermeester Hans van Dale, wilde met ons in gesprek. Het bestuur 

heeft een fietstocht door Horst & Telgt gedaan met hem. 

4.5. Bestuur heeft Whatsapp communities opgericht, bedrijventerrein, asielopvang en de 

Wolf. Het bestuur wil dit vaker gaan inzetten om mensen bij te praten en op de hoogte 

houden.  

4.6. Flyer ledenactie, het bestuur heeft flyer ledenwerfactie gedaan. Dit leverde 30 nieuwe 

leden op. 

4.7. Het bestuur heeft een Nieuwe vlag van Horst en Telgt ontworpen. 

4.8. Overleg tussen bestuur Ons Huis en Buurtverengiing, Gesprek met ons huis is geweest. 

Conclusie we hebben andere doelstellingen, we hebben gekeken waar we kunnen 

samenwerken op de sociale activiteiten oppakken. 

4.9.  Industrieterrein, gemeente heeft 450k beschikbaar gesteld voor initiatieffase. Moeten 

wel op de provincie wachten. 

4.10. Grootschalige Woningbouw, zal binnenkort gepubliceerd worden.  

4.11. Ontwikkelingen Zandkampweg, nieuwe gemeente werf gemeente. 

4.12. Hart van Horst ontwikkeling van ongeveer 60 woningen. 

4.13. Buurtvereniging heeft ingesproken dat er afgeweken wordt van beleid. Maar het 

lijkt erop dat de gemeente het belang van de woningen zwaarder vind wegen dan het 

vastgestelde beleid 



 

 

 

 

4.14. Horsterhoeve 270 woningen op de horsterhoeve, wens is om de woningen meer 

toe te kennen aan Ermelo-ers. 

4.15. Fietspad schaapsdijk, Update grondafspraak aan de zeeweg zijn gemaakt, 

schaapsdijk loopt nog. In oktober de eerste kap en herplant als voorbereiding. 

 

5. Financieel Jaarverslag 2023 

5.1. Inkomsten zijn iets gestegen door de toename van de leden. 

5.2. Lidmaatchap dorpskern kleine kernen. 

5.3. Nog steeds best veel postkosten, wens is om alles via de email te doen. Oproep om je 

mailadres aan te leveren door leden. 

5.4. 90 openstaande facturen, penningmeester gaat meer energie steken in herinneringen. 

5.5. Jan heeft zich aangemeld voor de kascontrole, Gea zwaait af. Jozias, 

 

6. Bestuur 

6.1. Bert Klasen,  werkt aan de bulderweg. altijd bij de buitendienst gewerkt, veel gedaan 

voor wijkplatforms. 

6.2. Richard nummerdor, samen met zijn ouders varkensbedrijf en wil graag ook de boeren 

in horst en telgt vertegenwoordigen. 

6.3. Aftreden bestuursleden, Christiaan, Albert, Dick gaat voor 2 jaar voorzitterschap doen 

tijdelijk. Christiaan en Albert zijn bedankt voor hun jarenlange inzet. 

6.4. Bestuur zoekt nog steeds naar bestuursleden en een secretaris. 

 

7. Update lopende zaken 

7.1. Windmolenpark a28  

7.2. Bedrijventerrein 

7.3. Routekaart, initiatieffase is goed gekeurd,450k moet nog wel goedgekeurd worden als 

werklocatie door de provincie.  We zullen een oproep doen voor een werkgroep. Als er 

geen aanmeldingen komen gaan we er vanuit dat het niet leeft. 

7.4. Asielopvang, burgemeester had persoonlijk contact opgenomen over de asielopvang. 

We hebben ingesproken over de zorgen omtrent de locatie. De raad heeft besloten, dit is de 

eerste locatie die we gaan onderzoeken. Raad wilde 2e locatie, maar lijkt erop dat deze niet 

komt. Duur van vijf jaar met een mogelijke verlenging. Daarnaast gelijktijdig of achteraf 

woningbouw. 

7.5. Regioarrangement 

7.6. Samenwerking gemeente/bestuur. We hebben vorig jaar een brief naar het college 

gestuurd dat de samenwerking niet liep. Als jullie de buurtverenging niet serieus nemen 

dan stoppen we ermee. Reactie van college laten we in gesprek gaan. Van 3x per jaar 

vergaderen met de gemeente naar 1x per maand.  Buurtvereniging neemt het 

regioarrangement mee naar de gesprekken met de politieke partijen. 

7.7. Nieuwe vlag is onthuld en positief ontvangen. 

 


